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Vastgesteld in de openbare vergadering d.d. 13 juli 2023 
 

Verslag overleg Algemeen Bestuur BSR 
 

Aanwezig Mevrouw M. Peters, gemeente Culemborg 
De heer M.B. Foekema, gemeente IJsselstein 
De heer E. van Hoften, gemeente Maasdriel 
De heer W. van Wikselaar, gemeente Montfoort  
De heer R. Dijkstra, gemeente Tiel  
De heer H. Buijtelaar, gemeente Wijk bij Duurstede 
De heer G. den Hartog, Waterschap Rivierenland 
De heer H. van ‘t Pad, Waterschap Rivierenland 
De heer F.J.J. van Gelder, Avri   
De heer G. van Bezooijen, gemeente West Betuwe  
De heer F.J.J. van Gelder, gemeente West Maas en Waal  
Mevrouw G.M. Scholtus, BSR 

Afwezig m.k.:  

Gasten: Business controller, BSR 

Voorzitter: De heer G. van Bezooijen, gemeente West Betuwe  

Notulist: Officemanager, BSR 

Vergaderdatum: Donderdag 30 maart 2023, 15.30 – 17.00 uur 

Locatie: Kantoor BSR, Stationsstraat 4 te Tiel - vergaderruimte het Kenniscentrum 

 

Nr. Verslag 

1. Opening en vaststelling agenda 

 De heer van Bezooijen opent om 15.30 uur de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
 
De heer Van Gelder merkt op dat tijdens het vooroverleg met de accounthouders niet alle agendapunten van 
deze vergadering zijn besproken. Het verzoek is om hier in het vervolg rekening mee te houden. 
 
Er zijn verder geen vragen over of opmerkingen op de agenda. Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
De heer Van ’t Pad vertelt dat na de verkiezingen voor het waterschap 19 nieuwe bestuursleden worden  
benoemd binnen het bestuur van WSRL. Er is nu een verkenner aangesteld om te komen tot een bestuurs- 
programma. De partijen van zowel de heer Den Hartog als de heer Van ’t Pad hebben beiden drie zetels  
behouden. Of het nieuwe bestuur van WSRL invloed heeft op wijzigingen binnen het bestuur van BSR wordt 
later bekend. 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

 Ingekomen stukken: 
a) Brief Waarderingskamer: Toestemming beschikken  
b) Brief Waarderingskamer: Aanpassen algemeen oordeel van 2 naar 3 sterren  
c) Brief Uitvoering wet WOZ (no-cure-no-pay bureaus)  
d) Brief Uitvoering wet WOZ: Plan van aanpak no-cure-no-pay-problematiek BPM en WOZ 

 
De heer Van Gelder vraagt of het problemen met de begroting gaat opleveren, wanneer veel bezwaren  
binnenkomen. De heer Van Bezooijen geeft aan dat dit mogelijk kan zijn, maar er nog geen exact aantal  
bekend is van het aantal ontvangen bezwaren. De bezwaartermijn is nog niet afgelopen. 
 
Mededelingen: 
De heer Van Bezooijen vertelt dat in de aanslagoplegging van afgelopen februari, een fout is gemaakt met ge-
volgen voor gemeente West Betuwe. Twee tarieven zijn met elkaar omgewisseld. Nadat deze fout bekend 
werd, is direct onderzoek gedaan naar een oplossing. De actie kan worden herstelt door een naheffing van te 
weinig opgelegde belasting en een terugbetaling van teveel geïnde belasting. Hierdoor ontstaat geen financi-
eel nadeel voor BSR en de deelnemers. Het dagelijks bestuur gaat naar aanleiding van dit voorval binnenkort 
met elkaar in gesprek over dergelijke risico’s en hoe hiermee om te gaan in de toekomst. 
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De heer Foekema geeft aan dat eerder met de auditcommissie ook gesproken is over het in beeld brengen 
van de risico’s van BSR. De heer Van Bezooijen geeft aan dat de auditcommissie kan aansluiten bij het dage-
lijks bestuur om hierover mee te praten.  
 
Voor gemeenschappelijke regelingen geldt dat er geen weerstandsvermogen wordt opgebouwd om dergelijke 
(financiële) risico’s mee op te kunnen vangen. 
 
Mevrouw Peters merkt op dat vorig jaar bij Culemborg een soortgelijke situatie is voorgevallen, echter heeft 
hier de gemeente zelf het financiële nadeel opgelost. Nu wordt gesproken over het oplossen van een financi-
eel nadeel van BSR door de deelnemers gezamenlijk. De business controller van BSR geeft aan dat dit klopt, 
omdat destijds de fout niet binnen BSR veroorzaakt is, hierdoor heeft gemeente Culemborg gekozen om het 
behaalde nadeel zelf op te lossen. 
De heer Van Bezooijen geeft aan dit ook mee te nemen in het gesprek dat binnenkort gevoerd gaat worden 
met het dagelijks bestuur.  

 

3. Verslagen 

 • Concept verslag vergadering d.d. 8 december 2022 
Mevrouw Scholtus vertelt dat de actiepunten van de vergadering van 8 december zijn afgehandeld: 

o Het actiepunt over de visie van BSR staat deze vergadering op de agenda; 
o De rol van Avri in de auditcommissie is besproken, Avri neemt in 2024 plaats in de commissie; 
o De projectbeschrijving van het project Leemlaag is in het verslag zelf opgenomen. 

 
Er zijn verder geen vragen over of opmerkingen op het verslag. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

• Concept verslag vergadering d.d. 7 maart 2023  
Er zijn geen vragen over of opmerkingen op het verslag. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

  

Ter kennisname 

4. Missie, visie en strategische richting BSR 2023-2026 

 Het dagelijks bestuur en managementteam van BSR hebben op 26 januari 2023 van gedachten gewisseld over 
de missie, visie en strategische richting voor de komende jaren. Besproken is om dit op een proactieve wijze te 
laten zien, daarom is gekozen voor het maken van een video. 
 
De video wordt aan het algemeen bestuur getoond. 
 
Missie BSR: 
Door het uitvoeren van onze belastingactiviteiten stellen wij onze opdrachtgever in staat om maximaal bij te 
dragen aan een veilige, schone en mooie leefomgeving. 
Dit doen wij met trots, passie en lef, waarbij kwaliteit, kostenbeheersing en de menselijke maat hoog in het 
vaandel staan. 
 
Visie BSR 2026: 
Van ‘gewoon goed’ naar ‘elke dag beter’! 
 
Bijbehorende kernwaarden: 
- Kwaliteitsgericht   - ‘Elke dag beter’ 
- Verantwoordelijkheid nemen  - ‘Op proactieve wijze resultaten realiseren’ 
 
Nieuwe strategische richting BSR: 

1. Balans tussen kwaliteit en kostenbeheersing 
2. Aandacht voor innovatie 
3. Eigen regie op persoonlijke ontwikkeling 
4. De werkgever van morgen 
5. Iedere dag een fan erbij 

 
De heer Van Bezooijen geeft aan dat de essentie is om met korte en duidelijke statements te komen en hoopt 
dat de bestuursleden zich kunnen vinden in het genoemde. 
De heer Buijtelaar vraagt waaruit lef moet blijken, dit klinkt namelijk ook als een risico. Mevrouw Scholtus legt 
uit dat het lef voornamelijk blijkt uit het proberen van nieuwe dingen en het aanpakken van zaken op een  
andere manier. De heer Van Bezooijen vult daarbij aan dat lef ook blijkt op het gebied van profilering. BSR 
durft dingen aan te gaan, denk bijvoorbeeld aan de uitbreiding van kennis en kunde, waar heel BSR mee bezig 
is. Het woord lef kan op verschillende manier worden geïnterpreteerd. 
 
Mevrouw Scholtus geeft aan dat de missie, visie en strategische richting binnen BSR worden vertaald naar de 
afdelingsplannen. Ook is binnen het dagelijks bestuur gesproken over een plan van aanpak voor de komende 
jaren, waarin kostenbeheersing een belangrijke rol gaat spelen. De heer Van Bezooijen geeft aan dat het plan 
van aanpak in de tweede helft van het jaar gedeeld wordt met de bestuursleden. 
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De heer Van ’t Pad merkt op dat de kernwaarden en strategische richting met name focussen op de interne 
organisatie en mogelijk een vertaalslag nodig is om naar buiten toe te communiceren. De heer Van Bezooijen 
neemt dit punt mee naar het dagelijks bestuur. 

  

5. Resultaten Klanttevredenheidsonderzoek BSR 2022 

 De resultaten van het klanttevredenheidsonderzoek worden ter informatie aangeboden aan het algemeen be-
stuur. 
 
De heer Van Gelder geeft aan dat het opvalt dat er slechts twee bestuursleden gereageerd hebben op het  
onderzoek. De heer Foekema geeft aan dat hij bewust de vragenlijst niet heeft ingevuld, omdat hij het erg  
vervelend vindt dat ieder antwoord verplicht van een toelichting moet worden voorzien. Als de enquête kan 
worden aangepast dat een cijfer gegeven kan worden, vult hij deze dan ook in. De heer Van Wikselaar geeft 
aan als dagelijks bestuurslid de enquête niet in te willen vullen. De heer Van Buijtelaar voegt toe dat hij een 
voorkeur heeft voor een persoonlijk gesprek in plaats van een enquête. 

  

6. Aanwijzingsbesluit Belastingsamenwerking Rivierenland 

 De leden van het algemeen bestuur hebben het aanwijzingsbesluit ter kennis aangenomen. 

  

Hamerstukken 

7. Jaarverslag Privacy 2022 

 Mevrouw Scholtus vertelt dat het jaarverslag privacy, zoals de titel al verraadt, jaarlijks wordt opgesteld. Over 
het algemeen zijn er weinig bijzonderheden. De functionaris gegevensbescherming heeft geconstateerd dat 
BSR op de goede weg is.  
 
De heer Buijtelaar is blij dat dit verslag jaarlijks wordt opgemaakt, niet iedere organisatie doet dit.  
 
De algemeen bestuursleden gaan akkoord met het Jaarverslag Privacy 2022. 

  

Ter bespreking 

8. Verzoek gemeente Montfoort tot overdracht uitvoering baatbelasting 

 De gemeente Montfoort verzoekt BSR om baatbelasting te gaan heffen en innen met ingang van 2024. Het 
algemeen bestuur wordt gevraagd hierover een besluit te nemen. 
 
De heer Foekema geeft aan dat de offerte niet is meegestuurd met de vergaderstukken, daarom is onduidelijk 
over welke bedragen wordt gesproken. Wanneer de kosten van BSR voor het uitvoeren van deze belasting-
soort volledig door gemeente Montfoort worden gedragen, is het voorstel voor hem akkoord. 
De heer Van Gelder geeft aan moeite te hebben met het feit dat gemeente Montfoort iets wil laten uitvoeren, 
dat bij wet nog niet mogelijk is. Dit wordt onderschreven door het artikel van de VNG van afgelopen februari. 
Meerdere aanwezigen beamen dit argument, er moet niet over de grenzen van de wet heen worden gegaan. 
Het voorstel van gemeente Montfoort komt te vroeg, er wordt namelijk gewerkt aan een wetswijziging waarmee 
deze baatbelasting wel mogelijk gemaakt wordt. De heer Van Hoften voegt hieraan de vraag toe of dit conse-
quenties kan hebben voor de beoordeling van de Waarderingskamer. 
 
De heer Van Wikselaar, in rol van de aanvrager, geeft aan dat deze geluiden bekend klinken en heeft zich 
goed in de materie verdiept. Binnen gemeente Montfoort zijn verschillende partijen bezig geweest met het uit-
zoeken van de baatbelasting. Onder andere is contact geweest met een belastinginspecteurs en rechters, zij 
zien geen problemen meer bij het invoeren van de baatbelasting. Het stuk van de VNG is gebaseerd op een 
eerder rapport, inmiddels zijn er nieuwe inzichten. 
De heer Van Wikselaar heeft ook contact gehad met VNG en uitgenodigd voor een gesprek. Helaas wilde VNG 
niet langskomen, maar alleen op schriftelijk niveau communiceren.  
Nogmaals benadrukt de heer Van Wikselaar dat er voldoende onderzoek is gedaan, waarbij profijtbeginsel van 
belang is.  
 
Het invoeren van de baatbelasting levert daarnaast voordelen op voor zowel de inwoners als bedrijven binnen 
de regio. Samenvattend denkt gemeente Montfoort voldoende argumenten te hebben om de baatbelasting in 
te voeren. Op 5 april organiseert gemeente Montfoort een inloopavond voor verdere toelichting, de bestuursle-
den zijn hier ook welkom. 
 
De heer Buijtelaar vertelt dat gemeente Wijk bij Duurstede juist gestopt is met de baatbelasting na onderzoek 
en de wettelijke beperkingen daarvan. 
 
De heer Van Bezooijen geeft aan dat het besluit slechts unaniem genomen kan worden en stelt voor om de 
tafel rond te gaan om te stemmen.  
 
Het voorstel wordt niet unaniem aangenomen.  
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De manager Basisregistraties en Belastingen vult nog aan dat de baatbelasting los staat van de beoordeling 
van de Waarderingskamer. 

 

9. Managementsamenvatting onderzoek Volumegroei BSR door Berenschot 

 Er zijn geen vragen of opmerkingen over de managementsamenvatting. 
 
Mevrouw Peters vraagt of deze samenvatting openbaar gedeeld kan worden met de raad. De heer Van  
Bezooijen bevestigt dit.  

 

10. Rondvraag 

 De heer Van Wikselaar vraagt of de bestuursleden openstaan voor een extra AB-vergadering, wanneer er iets 
verandert op het gebied van het verzoek voor de uitvoering van de baatbelasting. De bestuursleden geven aan 
hiervoor open te staan. 
 
De heer Foekema geeft aan dat hij lid is van de commissie Financiën van de VNG en hier maandelijks interes-
sante stukken over ontvangt, welke ook interessant kunnen zijn voor de bestuursleden. Graag deelt hij dit dan 
ook maandelijks met de bestuursleden ter informatie.  
 
De heer Buijtelaar heeft vernomen dat met het ambtelijk overleg gesproken is over het Service Level 
Agreement en de jaarrekening en vraagt zich af of deze stukken ook binnen het algemeen bestuur besproken 
worden. De business controller geeft aan dat dit inderdaad geagendeerd gaat worden, dit wordt in de vergade-
ring van 13 juli 2023.  
De jaarrekening en de belastingverantwoording worden begin april door de accountant getekend en kunnen 
daarna gedeeld worden. Ook de begroting is reeds ambtelijk besproken, deze volgt deze week nog richting de 
deelnemers ter zienswijze.  

 

11. Sluiting 

 De heer Van Bezooijen sluit de vergadering om 16.30 uur en bedankt de aanwezigen voor hun inbreng. 
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Acties algemeen bestuur 
 

Nr. Onderwerp Actie Actie door Deadline 

14.  Risico’s BSR Het dagelijks bestuur gaat in gesprek over de risico’s van 
BSR. 
 

Dagelijks 
bestuur 

Mei 2023  

  
 


